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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nyerészkedik valaki a tiszaburai szociális tűzifával?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nepszava.hu portálon megjelent „Ahol még a meleget is áruba bocsátják - a szociális tűzifát a
fideszes polgármester húga vásárolja fel„ című cikk szerint Tiszaburán valakik a szociális tűzifával
ügyeskednek.

„Turó Flórián  helyi  önkormányzati  képviselő  néhány  hete  egy  testületi  ülésen  vonta  kérdőre  a
polgármestert: miért csalnak a kiosztott fával, miért kapnak kevesebbet az előírt mennyiségnél a
családok, s miért van az, hogy a polgármester húga fillérekért vásárolja fel a szociális tűzifát a
kiszolgáltatott  helyzetben  lévő  rászorulóktól?  A  felszólalást  egy  helyi  aktivista,  Turó  Vilmos
kamerával  rögzítette,  mire a polgármester berekesztette  az ülést,  kivonult,  és rendőrt hívott.  Az
eseményt megelőzte egy bejárás: a képviselő a faosztás helyszínén mérte le azokat a kalodákat,
amikbe a fát tették, s megállapította: az egy erdei köbméter – ami 1 méterszer 1 méterszer 1,7 méter
–  helyett  minden  családnak  az  előírtnál  fél  erdei  köbméterrel  kevesebb  jutott,  mert  húsz
centiméterrel alacsonyabb, vagyis csak nyolcvan centiméter magas volt a kaloda.

„Négy-ezerötszáz forintot fizetett egy köbméter fáért a polgármester húga – mondták el a faluban
többen is.  Arra  a kérdésre,  miért  adták  el  potom pénzért  a  piacon 25-30 ezer  forintba  kerülő
tűzifájukat, azt válaszolták: az asszony azonnal fizetett, s így legalább hozzájutottak valamennyi
pénzhez, amiből élelmet vehettek. Hogy mivel fűtenek, ha eladták a saját fájukat, arra a legtöbben a
vállukat vonogatták, valahogy majdcsak lesz, mondogatták.”

Kérdezem Önt:

1. Ön szerint miért lehet az, hogy a tiszaburaiak egy része nem lát egy napnál tovább előre, s ha ma
négy-ötezer forintot megkap egy köbméter fáért, nem érdekli,  mivel fűt holnap (Mészáros Béla,



fideszes alpolgármester)? 

2. Kivizsgálják a tiszaburai szociális tűzifával kapcsolatos jelenséget? 

Budapest, 2019. február 5.
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